
  
10. september 2014 
  
  
Til 
Fødevarestyrelsen 
  
Vedr. aktindsigt i undersøgelsen af 200 svinefarme i foråret 2014. 
  
Ved brev af 16. juli d.å. anmodede vi om aktindsigt i resultaterne af den nye  
stikprøveundersøgelse af 200 svinefarme, som blev gennemført i foråret 2014, og som vi havde fået 
forståelsen af, måtte være færddiggjort, da Landbrug & Fødevarer helt åbenlyst citerede fra undersøgelsen. 
Alle dokumenter og hele journallisten i denne sag ønskede vi indsigt i i henhold til miljøoplysningsloven. 
  
Ved brev af 29. juli d.å. afviste styrelsen vores anmodning med den begrundelse, at selvom undersøgelsen 
var færdiggjort, savnede man stadig at gennemføre den nødvendige validering af resultaterne. 
  
Siden da har Fødevareminister Dan Jørgensen ved flere lejligheder, bl.a. i samråd med Folketingets 
fødevareudvalg 28. august d.å., videregivet konklusioner fra undersøgelsen, hvilket må betyde, at den 
omtalte validering er gennemført. 
  
Vi skal derfor anmode om snarest og uden yderligere forsinkelser at modtage de ønskede akter. 
  
Venlig hilsen 
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